
DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 
 

INNKALLING	TIL	ÅRSMØTE	–	LØRDAG	26.	JUNI	2021	

Kl	16:00	ved	kioskhytta	
 
KORONA	SITUASJONEN	IVARETAS	MED	TILTAK	FOR	Å	HINDRE	
SMITTESPREDNING	

 
Til behandling: 
 
1) Konstituering 

a) Godkjenning av de fremmøte medlemmene. 
b) Valg av møtesekretær. 
c) Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
d) Spørsmål om møtets lovlige innkalling. 

2) Styremøter / annen aktivitet 
3) Kioskhytta 
4) Båthavn 
5) Økonomi 
6) Diverse 
7) Innkomne forslag 

a) Utrede muligheter for utvidelse av havnen – v/ Jon-Henrik Hem 
b) Utrede muligheten for å kobles til fibernett – v/ 
c) Vedtak om å øke havneleie med kr 750 pr år – v/Styret 

8) Valg:  
a) Formann 
b) Båthavnsjef  
c) Sekretær 

9) Eventuelt 

VELKOMMEN!	



ÅRSBERETNING	FOR	DRIFTSÅRET	2020/2021	
 

 
 

1. STYRETS SAMMENSETNING, REVISOR OG VALGKOMITEEN. 
 

Leder   Ole Morten Merli  Valgt 2019, på valg i 2021 
Kasserer  Roger Olavesen  Valgt 2020, på valg i 2022 
Båthavnsjef  Reidar Jensen   Valgt 2019, på valg i 2021 
Visebåthavnsjef Thomas Alexander Pettersen Valgt 2020, på valg i 2022 
Styremedlem  Bjørn Olsen   Valgt 2020, på valg i 2022 
Sekretær  Christian Stenberg  Valgt 2019, på valg i 2021 

 
Valgkomité  Egil Berg Olsen   Nytt medlem 2020, på valg i 2022 
    Einar Eide Fredriksen  Valgt 2019, på valg i 2021 
  

 
2. STYREMØTER OG ANNEN STYREAKTIVITET. 
 

Året 2020 har vært preget av korona, smittehensyn og sosial distansering. Styret har 
likevel avholdt 3 fysiske styremøter i tillegg til utstrakt kontakt på telefon/e-post og 
øvrige arbeidsmøter /befaringer fordelt over driftsåret.  Styret har planlagt og 
gjennomført flere oppgraderinger av anlegg. Styret har hatt kontakt med kommunen, 
svart på henvendelser fra medlemmer, samt informert om vel- og båtforeningen til 
nye hytteeiere i Djupeklo. Styret har også i år organisert båthavnvaktene.  
 
Koronasituasjonen påvirker også DVB.  
- Vakthold i havnen opprettholdes. Det er sterkt fokus på smittevern, og alle vakter 

oppfordres til å følge retningslinjer som anbefalt av helsemyndighetene. Det er satt 
ut håndsprit og desinfiserende rengjøringsmidler i den nye vaktboden. Følg 
instrukser på oppslag.   

- Dugnaden 13. juni i fjor ble avlyst. I år har vi valgt å gjennomføre begge dugnader, 
12. juni og mandag 12. juli. Alle er oppfordret til å delta men husk å ivareta 
smittehensyn.  
 

Styret har søkt om, og fått bygget ny verktøy- og vaktbod. Dette har tatt det meste av 
fokuset i vinter. Vi er stolte av den nye bygningen og gleder oss over at 
campingvognen nå er fjernet. Vaktene vil nå ha et supert lokale å hvile mellom vakt 
rundene, og verktøy blir lagret trygt og tørt.  
 
Reidar Jensen har gjort en utrettelig innsats og isolert, panelet og snekret i bodene i 
flere måneder. Enkelte andre har også bidratt svært mye – vi retter en stor takk til alle 
som har deltatt i prosjektet!! 
 
Kommunen har laget felles retningslinjer for mindre båthavner for å etterleve 
fylkesvise krav til miljøvennlig drift. Foreningen er med i denne ordningen. 
Virksomheten i havnen medfører miljøutfordringer og det er satt krav om 
avfallshåndtering og etablering av rutiner for dette. Styret oppfordrer alle medlemmer 
til å ikke kaste miljøfarlig avfall i ordinære søppelkasser.   

 



 
3. KIOSK/KIOSKHYTTA 

 
Hemsedal burger har leid kiosken for sesongen. Det er de samme driverne som driver 
restaurant i Foten. Vi er glade for at brukerne av stranden har en mulighet til å kjøpe is 
og slikt i Dypeklo.   
 
Kjoskhytta leies ut på åremål til de samme som har leit i flere år nå. Leietakerne tar 
initiativ til vedlikehold og oppgraderinger. Vi er svært tilfredse med ordningen.  

 
4.       BÅTHAVNA 
 

Følgende vedlikeholdsarbeid har blitt utført i båthavna: 
• Det er bygget ny verktøybod/vaktbod.  
• Det er gjort store utbedringer på de innerste bryggene. 
• Utriggere på flytebryggen er byttet ut og noen er reparert. 

 
 
Medlemmer som har båtplass til utleie oppfordres til å ta kontakt med båthavnsjef 
Reidar Jensen (reidarje@hotmail.no).  Styret minner om at de fleste båtplassene er 
beregnet for båter med ca. 2 meters bredde. Enkelte båteiere tar seg til rette og skaffer 
seg større båter. Vi minner om at vedtektene klart pålegger medlemmer å henvende 
seg til styret for å drøfte slike nyanskaffelser. Det er ikke gitt at en ny og bredere båt 
vil få plass i havnen.   
 
Vi besørger selv vakthold i egen havn med egne medlemmer iht utsendt liste. 
Oppmøtetid er kl 22:00. Styret minner om årsmøte vedtak fra 2013: 
 

Styret sender ut vaktliste (per post) sammen med årsbrevet, samt at alle blir 
kontaktet per SMS ca. 7 dager før oppsatt vakt. Gebyr for ikke å møte til vakt 
når man gir beskjed om dette på forhånd er p.t. kr 900. I de tilfeller der 
medlemmer unnlater å gi beskjed, har styret innført et ekstra straffegebyr på kr 
1.000, altså totalt kr 1.900 for ikke å møte til vakt OG uten å gi beskjed. 

 
Styret vil på nytt se over hvilke båter som ikke er i  bruk. Opplagsområdet er ikke et 
sted for henleggelse av båter. Kommunen pålegger båtforeninger å ha et aktivt forhold 
til forurensing. Gamle plastbåter er en kilde til alvorlig forurensing.  De som har 
ubrukte båter i havna, må sjekke om det er satt på lapp med varsel om fjerning og 
destruksjon. Det vil bli gitt en kort frist.  
 
 
 
 

5. ØKONOMI         
 

Foreningen har en litt anstrengt økonomi. Forutsetningen om fortsatt drift er absolutt 
til stede, men vi må ta inn over oss at det er dyrt å drive båthavnen. 
Hoved utgiftene knytter seg til drifts- og vedlikeholdsutgifter på båthavna.  
For årene fremover står vellet foran investeringer i:  



• Etablering av nye brygger eller reparasjoner som erstatning for "stål-brygge
  

Saldo pr. 01.06.21 var ca. Kr. 250 000,-, men disse er i stor grad disponert og allerede 
brukt.  
  
 

6. DIVERSE 
 
Dugnader: 
Dugnaden den 12. juni ble gjennomført. Vi fortsatte arbeidet med å rydde opp i 
området rundt kioskhytta og kvernet opp kvist og rask langs veien ut til båthavna. Som 
vanlig blir det arrangert en ny dugnad mandag 13. juli kl. 16.00, oppmøte i båthavna. 
Styret oppfordrer medlemmer til å møte opp! Området vårt er blitty veldig fint, men 
trenger å stelles.  
 
Kommunen ønsker å sette opp to kajakkstativer til bruk for Oslofjordens friluftsråd. 
Plasseringen vil bli ovenfor kioskhytta. Forsvaret er positive til dette, og styret har 
vært positive under noen forutsetninger. (En ansvarlig, ikke ren privat aktør) 
 
Styret er ikke kjent med utvikling i prosessen om salg av forsvarets eiendom. 
Komiteen som skal ivareta vellets interesser ved et eventuelt salg antas likevel å være 
aktuell og relevant.  
 
  

7. INNKOMNE FORSLAG 
1. Utrede muligheter for å utvide havnen v/ Jon-Henrik Hem 
2. Utrede muligheter til å koble seg til fibernett v/  
3. Vedta å øke havneavgiften fra 1750 til 2500,- v/Syret.  

 
 

8. HENVENDELSER TIL STYRET 
 

Styret har i tillegg til de ovenfor nevnte innkomne forslagene mottatt henvendelser fra 
flere av vellets medlemmer vedrørende eierskifte, båtplasser, båthavnvakter, samt 
vann og avløp til hyttene. Vellets e-postadresse er post@djupeklo-vel.org.  
 
 
  

Djupeklo, 19. juni 2021 
 

Styret 
 

Ole Morten Merli  Roger Olavesen  Bjørn Olsen 
 

Thomas Alexander Pettersen  Reidar Jensen  Christian Stenberg 


